
C:\Users\ksterup\Desktop\Referat fra bestyrelsesmoede 9.december 2010.doc 

                                                                                          
 

Referat 
fra 

Sorø Hundevenner’s bestyrelsesmøde  
 

Torsdag den 9.december 2010, kl. 18:00 
i klublokalet, Kongevejen 11, Pedersborg 

 

 

 

Deltagere: 

 formand Kenneth 

 næstformand Peter 

 kasserer Bent  

 menigt medlem Susanne 

 1. suppleant Kristina  

 2. Suppleant Heidi 

                      
Afbud           sekretær Charlotte 

Referent: Susanne  
 

 

1. Godkendelse af referat fra den 16. juni 2010 

 Godkendtes  

  

  

2. Status på regnskab 

 Klubbens beholdning udgør 109.634,00 kr. Alle de nye agillity-redskaber er betalt. 

              Vi skal ha’ en ”reminder” på hjemmesiden angående medlemskontingent. 

   

 

3. Hund og træning 

              Det undersøges om vi stadig skal ha’ Hund og Træning. 

               

                

4. Rygning i klubhuset 

              Ved afstemning indførte vi rygeforbud i klubhuset. Kristina kigger efter et 

udendørs askebæger. 
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5. Trænertøj  
              Trænerne skal ha’ nyt tøj og Kenneth og Kristina sammensætter ”tøj-pakker”. Der 

skal broderes logoer på jakker og veste og der skal syes navne på. 

 

 

6. Lys på banen. 

 Kenneth orienterede om lys på banen. Der er stadig gang i undersøgelserne 

               

 

 

7. Datoer for arrangementer 

 Vi starter træning den 8. og 9. januar 2011.Resten af punktet udsættes til næste 

møde. 

 

 

8. Rengøring  

              Køkkenet står for honorering af rengøringen. 

 

   

9.           Hjemmesiden. 

        Udsat til næste møde. 

              

 

10.        Eventuelt. 

             a) Kristina indkøber ”hundeposer” til klubben 

 b) Susanne kigger efter mærkater og streamere til biler. 

 c) Kenneth kigger efter skilte til huset med ”Sorø Hundevenner” 

 

 

 

11.        Næste møde. 
 

             Næste møde bliver 25.januar kl.18.00 

 Kristina tager ”kage” med. 

     

      

           

 

 

Punkter til næste møde: 

 

              Godkendelse af referat·  

              Status på regnskab  

Dato for arrangementer 

 Hjemmesiden 

 Generalforsamling 
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